
 
Valtuustoaloite: Valtuuston tiedottaminen kuluvan vuoden investoinneista 
 
KH 10.10.2022 § 184    
760/00.02.01/2021    
 
 

Kunnanvaltuuston 13 jäsentä on jättänyt valtuuston kokouksessa 
19.9.2022 valtuustoaloitteen ”Valtuuston tiedottaminen kuluvan vuoden 
investoinneista”. 
 
”Kunnanvaltuustolle annetaan valtuuston kokouksessa touko- tai 
kesäkuussa selvitys tiedoksi, miten valmistelu ja toimeenpano on edennyt 
kuluvan vuoden investointien osalta. 
 
Perustelut: Viime vuosina iso osa vuosittaisista investoinneista on jäänyt 
viimeiselle vuosipuoliskolle tai jäänyt kokonaan tekemättä. Näihin on ollut 
paljon erilaisia syitä mm. investointiin varatut kustannukset eivät kata 
todellisia kustannuksia, aikataulupaineet ja investointien siirto parempaan 
ajankohtaan. Nämä muutokset ja loppuvuoteen sijoittuneet investoinnit 
ovat aiheuttaneet paljon keskustelua valtuutettujen ja kuntalaisten 
keskuudessa.” 
 
Hallintosäännön 110 §:n mukaan valtuustoryhmällä ja valtuutetulla on 
oikeus tehdä kirjallisia aloitteita kunnan toimintaa ja hallintoa koskevissa 
asioissa. Aloite on sitä enempää käsittelemättä lähetettävä 
kunnanhallituksen valmisteltavaksi. 

 
Valmistelija Hallintojohtaja Sirpa Hartojoki, puh. 044 7209 036 

 
 

Kj:n päätösehdotus Kunnanhallitus merkitsee aloitteen tietoonsa saatetuksi ja päättää lähettää 
sen valmisteltavaksi tekniseen lautakuntaan. 
 

Päätös Kunnanhallitus hyväksyi päätösehdotuksen. 
_______________________________________________________________________________ 
 
   
Tekn.ltk 16.02.2023 § 19  
  

Kunnanvaltuutettu Juha Pitkänen on tehnyt 19.9.2022 päivätyn 
valtuustoaloitteen jossa esitetään: 
 
“Kunnan valtuustolle annetaan valtuuston kokouksessa touko- tai 
kesäkuussa selvitys tiedoksi, miten valmistelu ja toimeenpano on edennyt 
kuluvan vuoden investointien osalta.” 
 
Pitkänen esittä perusteluinaan aloitteeseen: 
 
“Viime vuosina iso osa vuosittaisista investoinneista on jäänyt viimeiselle 
vuosipuoliskolle tai jäänyt kokonaan tekemättä: Näihin on ollut paljon 
erinäisiä syitä mm. investointiin varatut kustannukset eivät kata todellisia 
kustannuksia, aikataulupaineet ja investoinnin siirto parempaan 
ajankohtaan. Nämä muutokset ja loppuvuoteen sijoittuneet investoinnit 
ovat aiheuttaneet paljon keskustelua valtuutettujen ja kuntalaisten 
keskuudessa: Aloitteessa mainittu toimintatapa tiedottaa sekä valtuutettuja 
että kuntalaisia meneillään olevista investoinneista.” 
 



 
Valmistelija vs. tekninen johtaja, Petteri Heikkinen, p. 044-720 9032. 

 
 

Päätösehdotus Tekninen lautakunta pitää tärkeänä kuntapäätöksenteon avoimuutta ja 
läpinäkyvyyttä. Lautakunta esittää, että aloitteessa esitetty toimintatapa 
otetaan käyttöön ja esittää että tekninen johtaja antaa aloitteessa esitetyn 
selvityksen valtuston kokouksessa joka vuosi touko- kesäkuussa. 
Lautakunta siirtää aloitteen käsittelyn edelleen kunnanhallitukselle. 
 

Päätös Päätösesitys hyväksyttiin. 
 
____________________________________________________________________________ 
 
KH 13.03.2023 § 49  
  
 
 

 
Kj:n päätösehdotus Kunnanhallitus esittää, että kunnanvaltuusto merkitsee tiedoksi edellä 

olevan vastauksen valtuustoaloitteeseen ja toteaa aloitteen loppuun 
käsitellyksi. 
 

Päätös Kunnanhallitus hyväksyi päätösehdotuksen. 
 
______________________________________________________________________________ 
 
KV 20.03.2023 § 22    
893/00.01.02.00/2021    
 
 
   

 
Päätös Kunnanvaltuusto hyväksyi kunnanhallituksen esityksen yksimielisesti. 


